
 
Strona 1 z 1 

 

 

 

 

 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

I N T E R P E L AC J A  

 

 

w sprawie uszkodzonych tablic informacyjnych na Starołęce. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwrócili się do mnie mieszkańcy z informacją, że od kilku miesięcy na pętli Starołęka 

nie działają wyświetlacze odjazdów pojazdów komunikacji publicznej (godziny odjazdów są 

zaciemnione). 

 W związku z powyższym proszę o informację kiedy jest planowane uruchomienie 

(naprawa) uszkodzonych wyświetlaczy oraz z co jest powodem, że tak długo nie 

przystąpiono do usunięcia uszkodzenia. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka  

 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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